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Radna Gminy Żabia Wola
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Interpelacja i zapytanie radnej nr 6/2019

W związku ze złym stanem poboczy oraz przydrożnych rowów, które są
zarośniete i popwodują zmniejszenie bezpieczeństwa w ruchu drogowym, zwracam
się z pytaniem, kiedy planowany jest przetarg na ich wykaszanie. Dodam, iż w tej
sprawie odbyłam wiele rozmów z mieszkańcami, którzy zgłaszali się do mnie,
ponieważ są zaniepokojeni tym, jak wyglądają pobocza. Miałam też zgłoszenia,
że zarośnięte pobocza powodują znaczne ograniczenie widoczności podczas jazdy
i są zagrożeniem dla kierowców, rowerzystów, pieszych oraz zwierzyny. Poza tym
tak zaniedbane pobocza i rowy są złą wizytówką naszej gminy.

Proszę o odpowiedź na piśmie, kiedy jest planowany przetarg na wykaszanie
poboczy i rowów na terenie Gminy Żabia Wola.

Z poważaniem
Magdalena Radomińska

Do wiadomości:
- Wójt Gminy Żaba Wola
• Radni Gminy Żabia Wola
• a/a


